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Protokół Nr XXIV 

z XXIV sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 10 czerwca 2021 r. 

XXIV sesja odbyła się  w dniu 10 czerwca 2021 r. w Urzędzie Gminy 

Wąwolnica przy ul. Lubelskiej 39. Obrady rozpoczęto o godz. 9:10,  

a zakończono o godz. 11:52 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca powitała zebranych, poinformowała, że sesja jest 

nagrywana. Nagranie zostanie udostępnione  na stronie Gminy Wąwolnica 

oraz w BIP. 

Przewodnicząca otworzyła obrady XXIV sesji Rady Gminy, następnie  

w oparciu o potwierdzone na tabletach kworum, stwierdziła,  

że w obradach udział bierze 14 radnych, co stanowi wymagane kworum  

do podejmowania uchwał. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 
4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 
6. Jadwiga Kołodyńska 

7. Paulina Marczak 
8. Bartłomiej Rukasz 

9. Tadeusz Szyszka 
10. Elżbieta Tomaszewska 

11. Marcin Turek 
12. Ewa Wierzbicka 

13. Rafał Woś 
14. Ewa Żybura 

15.  
/ Postanowieniem Komisarza Wyborczego wygaszony został 

mandat  Radnej Katarzyny Skoczek / 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że sesja została zwołana prawidłowo. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Porządek obrad XXIV sesji Rady Gminy Radni otrzymali na tablety. Przed 

ostatecznym przyjęciem porządku obrad Przewodnicząca zaproponowała 

zmiany.  
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Na wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków i Petycji, 

Przewodnicząca zaproponowała następujące  zmiany: 
 

1. Usunięcie z porządku obrad punktu  w brzmieniu - Podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wniosku. Projekt uchwały dot. wniosku  
w sprawie podjęcia ugody i kontynuacji budowy zbiornika wody 

przez Gminę Wąwolnica. 
 

2. Wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu – Podjęcie 
uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. Projekt 

uchwały   dot. wniosku w sprawie podjęcia ugody i kontynuacji 
budowy zbiornika wody przez Gminę Wąwolnica.  

 
 

3. Wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu – Podjęcie 
uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. Projekt 

uchwały   dot. wniosku w sprawie rozwiązania problemu dojazdu  
do posesji w m. Celejów 

 

następnie zapytała, czy radni zgłaszają propozycje zmian  

do przedstawionego programu obrad. Propozycje nie wpłynęły. Wobec  

braku innych propozycji zmian przeprowadziła głosowanie kolejno nad 

każdym z wniosków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Nr 1 Usunięcie z porządku obrad punktu w brzmieniu - Podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. Projekt uchwały dot. wniosku  

w sprawie podjęcia ugody i kontynuacji budowy zbiornika wody przez 

Gminę Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, 

Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Nr 2 Wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu – 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Projekt uchwały dot. wniosku w sprawie podjęcia ugody i kontynuacji 

budowy zbiornika wody przez Gminę Wąwolnica.   
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, 

Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek nr 3 Wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu – 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Projekt uchwały dot. wniosku w sprawie rozwiązania problemu dojazdu  

do posesji w m. Celejów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, 
Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 
 

Wobec przegłosowanych wniosków  Przewodnicząca zaproponowała 
zmianę numerów  poszczególnych  punktów w porządku obrad. 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad po zmianach  
z odpowiednio zmienionymi numerami, następnie poddała go pod 

głosowanie. 

 
Proponowany porządek sesji: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad  XXIV  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIII  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Przedstawienie raportu o stanie gminy za 2020 rok. 

6. Debata nad raportem o stanie gminy Wąwolnica. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wąwolnica 

wotum zaufania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wąwolnica na 2021 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

13. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 
14. Wolne wnioski, pytania i informacje . 

15. Zamknięcie sesji. 
 

 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy Wąwolnica.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 
Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa 

Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 
 

Protokół Radni otrzymali na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne 
uwagi. 

Przewodnicząca zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi do protokołu. 
Wobec braku uwag przeszła do przeprowadzenia głosowania w sprawie 

przyjęcia protokołu z XXIII sesji Rady  Gminy. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, 

Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca oddała głos Wójtowi, który zapoznał radnych  

ze sprawozdaniem z okresu międzysesyjnego.  
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1. Przebudowa budynku dawnego przedszkola w Wąwolnicy na cel: 

utworzenie Centrum Integracji społecznej. Plac budowy został przekazany 

wykonawcy, niebawem rozpoczną się prace budowlane. Dofinansowanie 

na ten cel otrzymaliśmy z FIL (Fundusz Inwestycji Lokalnych) w kwocie 

1.530 MLN zł  

2. Gospodarka – Wodno –ściekowa. Inwestycja poprawa systemu 

wodno-kanalizacyjnego wraz z przebudową oczyszczalni ścieków  

w Wąwolnicy. Prace są realizowane na bieżąco zgodnie  

z harmonogramem. Wcześniej zmieniane zakończenie prac nie zmieniło 

się, obecnie planowane zakończenie prac  - 30.11.2021r. 

3. Rekonstrukcja studni awaryjnej w ramach przebudowy stacji 

Uzdatniania wody w Karmanowicach. Stacja zaopatruje w wodę kilka 

miejscowości, dlatego jest niezwykle ważnym punktem. Obecnie 

wykonawca prowadzi prace na studni głębinowej, zadanie realizuje 

podmiot: Zakład studni głębinowych magister inżynier Kazimierz Stachyra 

z Lubartowa. Jest to część zadania, na które gmina również pozyskała 

dotacje unijną Koszt zadania: 162.589,70. Jest to część projektu,  

na  który gmina pozyskała dotację unijną w wysokości 746 tys. zł.  

4. Przebudowa sieci wodociągowej oraz budowa oświetlenia drogowego 

w ul. Bełżyckiej w miejscowości Wąwolnica. Trwa realizacja zadania  

w obszarze pasa drogowego: obecnie realizowany zakres obejmuje cześć 

wodociągową oraz oświetleniową. Wykonawcą jest  Firma WOD-BUD 

Kraśnik. Koszt zadania: 595.523,39,-. Na ten cel gmina Wąwolnica 

pozyskała dofinansowanie w kwocie: 925.000 zł. Kolejnym krokiem będzie 

ułożenie nawierzchni asfaltowej. Jest to droga powiatowa. Powiat złożył 

wniosek na ten cel.  

5. Budowa drogi gminnej Rąblów Witoszyn. Droga łączy dwie gminy 

Wąwolnicę i Kazimierz Dolny. Prace zostały zakończone. Obecnie 

wykonawca przygotowuje dokumentacje techniczną w celu odbioru 

inwestycji. Termin wykonania zadania: 30.06.2021r.  

6. Utworzenie Klubu Seniora - realizacja projektu. Jesteśmy w trakcie 

organizacji zadania. Obyły się 2 spotkania - Europejska Fundacja Inicjatyw 

- na terenie szkoły w Rąblowie. Chcemy aby możliwie sprawnie uruchomić 

funkcjonowanie Klubu Seniora. Lokalizacja: budynek Szkoły w Rąblowie.  

7. Przebudowa sieci wodociągowej Kębło - Mareczki. Inwestycja 

poczyniona na wniosek sióstr, które będą prowadziły dom dla dzieciaków. 

Potrzebna jest woda o określonym ciśnieniu. Wójt omówił trudności  

dot. relizacji zadania. Wkrótce ta inwestycja dojdzie do skutku. 

8. Bieżące utrzymanie dróg z Funduszu Sołeckiego -trwa realizacja 

zadań.  
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9. Łopatki. Dzięki uprzejmości Dyrekcji /Materne Polska/ po rozmowie  

z Dyrektorami otrzymaliśmy darowiznę na rzecz budowy oświetlenia 

ulicznego na terenie miejscowości Łopatki. Jest to inicjatywa mieszkańców 

(na czele z Radnym oraz Panią Sołtys). 

10. LUW - spotkanie z Dyr. Wydz. Środowiska i Rolnictwa - temat 

wykorzystania środków rządowych na zadanie budowy odwodnienia wraz  

z traktem pieszym w miejscowościach Łąki - Wąwolnica.  

12. Jesteśmy w trakcie załatwiania formalności związanych z przyjęciem 

nowego kierownika  ZGK . 

13. Wójt uczestniczył w spotkaniu Rady Społecznej w Urzędzie Pracy.  

14. Wójt uczestniczył w Wojewódzkich obchodach Dnia Strażaka  

w Puławach. 

15. Wójt złożył podziękowanie Strażakom za udział i piękną obsługę 

uroczystości Bożego Ciała. 

16. OSP – odbyły się konsultacje  dot. projektu ustawy o OSP,  

żeby każdy mógł wypowiedzieć się w tym temacie, żeby odniósł się  

do propozycji tam zawartych. 

17. Odbyło się sprzątanie świata w zeszłym roku z uwagi na panującą 

sytuację nie udało się tego przeprowadzić w tym roku już tak. Wójt złożył 

- podziękowanie za zaangażowanie.  

 

Przewodnicząca poinformowała, że mamy na Sali obrad mieszkańców 

gminy, którzy chcieliby zabrać głos, zgodne ze statutem Przewodnicząca 

zapytała Radnych czy wyrażają na to zgodę. Radni w głosowaniu – 14 

głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących,  wyrazili zgodę 

na udzielenie głosu mieszkańcom.  

Przewodnicząca dodatkowo poinformowała, że sesja jest nagrywana  

i obrady są transmitowane na żywo.  

Mieszkanka Celejowa opowiedziała o trudnościach z dojazdem do posesji, 

która jest znacznie oddalona od drogi głównej. Posiadłość, do której  

się przeprowadzili nie ma dojazdu, nie przewidzieli tego, gdy postanowili 

osiedlić się w Celejowie. Obecna sytuacja powoduje cały szereg 

problemów z dojazdem dla rehabilitantów, karetki czy innych służb,  

nie mówiąc już o codzienny funkcjonowaniu. Mieszkanka ma problemy 

zdrowotne, zwróciła się z prośbą o umożliwienie dojazdu i poprawę 

warunków drogowych. 

Następnie głos zabrał przybyły wraz z mieszkanką jej znajomy,  

który również mówił o problemach z dojazdem. Poruszył temat drogi 

dojazdowej, która do tej pory funkcjonowała. Zwrócił się on do Wójta  

z pytaniem, dlaczego przez wiele lat proszony przez córkę mieszkanki,  
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jak również innych mieszkańców nie był on jako włodarz tego terenu 

zainteresowany tą drogą. 

 

Wójt nie zgodził się z zarzutem, że nic w tej sprawie się nie działo, 

przypomniał działania jakie były podejmowane. Odbywały się komisje 

wyjazdowe w teren w celu poszukiwania najbardziej optymalnych 

rozwiązań. Problem drogi istnieje od wielu lat. Wójt wyjaśnił dlaczego 

doszło do pogorszenia tej sytuacji. Do tej pory była funkcjonująca droga, 

która była udostępniona przez właścicieli terenu, którzy zgadzali się na to, 

w zamian za umorzenie części podatku. Była to z ich strony dobra wola. 

To działało przez wiele lat. Dojazd był raz lepszy, raz gorszy, nie można 

tam było poczynić remontów, ponieważ to był teren prywatny. Obecnie 

właściciele podjęli decyzje, że już tego terenu nie będą użyczać i stąd  

te perturbacje. Wójt podkreślił, że stara się ten problem rozwiązać. 

Dowodem jest chociażby ostatnie pismo, żeby jednak podjąć rozmowę  

w temacie przejęcia przez ginę tego terenu. Właściciele w  odpowiedzi  

nie wyrazili na to zgody. W związku z tym planowane jest działanie, żeby  

w inny sposób nabyć ten grunt, żeby tą drogę tam otworzyć.  

Wójt podkreślił, że to jest proces, to nie dzieje się od razu.  Każda 

inwestycja drogowa, a jest ich robione wiele na tym terenie jest przede 

wszystkim dobrze planowana. Wszelkie formalności muszą się odbyć.  

Ten problem jest przez obie strony różnie postrzegany. Właściciele 

proponowali różne rozwiązania, które niestety były nie do przyjęcia.  

Teraz wola właścicieli się skończyła, dlatego planowana jest inna droga 

rozwiązania tego problemu. Wójt wyjaśnił również jaka sytuacja  

jest w przypadku tej długiej drogi, wymaga ona m.in kosztownych prac 

geodezyjnych ponieważ ta droga jest miejscami nie uregulowana.  

Żeby nie robić wytyczenia geodezyjnego, to musi się zadziać 

inwentaryzacja geodezyjna prowadzona przez powiat. Jest ona planowana. 

Wójt dodał, że jesteśmy jedna z ostatnich gmin, które muszą być taką 

inwentaryzacją objęci. Gdybyśmy mieli tą drogę wytyczoną, to byśmy 

mogli tam już coś robić. Trzeba mieć na uwadze, że są to tereny polne, 

tam są ciągniki, maszyny, opryski, maszyny. Tak jak ktoś tam przyorze 

tak ta droga później się meandruje. Stąd też problemy z ustaleniem 

właściwego traktu tej drogi, co wymaga regulacji. 

Dyskusja dot. drogi. Wójt opowiedział, jakie ma plany względem dróg.  

Następnie dodał, że względem tej oczekiwanej drogi, w pierwszej 

kolejności muszą dojść do porozumienia z dysponentami tej drogi.  

W planie zagospodarowania ta droga jest, ale my nie jesteśmy 

właścicielami i tu jest problem. Tu nie ma niechęci, nie możemy fizycznie 

tam wejść. 
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Nie ma tu złej woli, wcześniej była droga i przyzwolenie właścicieli, 

obecnie nie. Co roku było kierowane pismo od właściciela odnośnie 

sytuacji drogowej, był umarzany częściowo podatek, właścicielom 

odpowiadał  ten stan, nie mieli planu na tą działkę. Teraz mają plan. 

Wójt odpowiedział że chcemy to zrobić, to się  nie robi tak od razu,   

te procesy formalne muszą się dokonać. Nie możemy środków publicznych 

wykonywać na prywatnych gruntach bo tego zabrania prawo. 

Głos zabrała mieszkanka, która pytała o termin.  

Wójt odpowiedział, że chce to zrobić, ale te procesy formalne muszą  

się dokonać i nie można określić czy będzie to trwało rok, dwa czy trzy. 

Jest potrzeba i Wójt to rozumie. Dyskusja na temat drogi planowania, 

przygotowywania i finansowania inwestycji. 

Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. 

 

O godz. 10.05. Przewodnicząca wznowiła obrady. Kworum zachowane. 

 

Ad. 5. Przedstawienie Raportu o stanie gminy za 2020 rok. 

 

Przewodnicząca przypomniała, że Raport o stanie Gminy jest 

konsekwencją wprowadzenia nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym. 

Taki Raport w ustawowym terminie Wójt przedłożył Radzie, został  

on również opublikowany na stronie internetowej. Raport był przedmiotem 

obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. Po krótkim 

wprowadzeniu Przewodnicząca oddała Głos Wójtowi, który przedstawił 

główne założenia Raportu o stanie Gminy za 2020 rok.   

Wójt: potwierdził, że od kilku lat jest taki obowiązek ustawowy.  

Jest to jednocześnie okazja żeby opowiedzieć jak wygląda sytuacja, jaki 

jest stan mienia gminnego, jak działają poszczególne jednostki, Za nami 

trudny rok wymagający wielu działań z każdej strony, zarówno urzędników 

jak i radnych  oraz mieszkańców, żeby na co dzień załatwić choćby proste 

sprawy  naszym przypadku zadziałały dwa utrudnienia – jedno to sytuacja 

pandemiczna, która w bardzo ostry sposób spowodowała zmiany w  trybie 

pracy urzędu,  druga niedogodność to fakt, że przez większość roku nasza 

siedziba była w Nałęczowie.  

Pomimo trudności zostało podjętych wiele działań z przebudową 

oczyszczalni ścieków. Jest to bardzo wymagająca i trudna inwestycja 

wielobranżowa. Inwestycja nadal trwa, planowane zakończenie praz   

na koniec tego roku. Wiele działań napotykało również na problemy,  

jak to miało miejsce w przypadku budynku Urzędu Gminy. Wykonawcy 

mieli problemy z pracownikami. 
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Wójt w dalszej części wypowiedzi omówił prace jakie były wykonane  

w poszczególnych jednostkach oraz jak radziły one sobie w dobie 

pandemii. Wójt omówił również działania związane z tworzeniem Klubu 

Seniora. 

Podczas przedstawiania raportu Wójt przypomniał jak na przestrzeni  

lat zmieniała się sytuacja finansowa gminy. Jak pozyskane środki 

zewnętrzne wpływały na wysokość budżetu i rozwój gminy oraz jednostek. 
Zwrócił uwagę na zadłużenie, które od 2014 r. systematycznie malało,  

by 2020 r. z kwoty 4 mln 623 tys.  w 2014 osiągnąć wartość 2 mln 10 tys. 
zł. przy jednoczesnym prowadzeniu inwestycji. 

 
Wójt podziękował Radnym za mądre decyzje. Złożył ponadto 

podziękowanie Kierownikom i pracownikom jednostek. Podkreślił,  
że w samorządzie jest ważna praca zespołowa. 

 

Ad. 6. Debata nad raportem o stanie gminy Wąwolnica. 

 

Przewodnicząca otworzyła debatę nad Raportem o stanie Gminy 

Wąwolnica za 2020 rok. 
Poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami  ustawy  

o Samorządzie Gminnym mieszkańcy, którzy chcieliby wziąć udział  
w debacie nad Raportem o stanie gminy mogli złożyć do przewodniczącego 

Rady Gminy zgłoszenie udziału w debacie najpóźniej na  dzień przed 
planowanym terminem sesji poparte podpisami co najmniej 20 osób. 

Zgłoszenia udziału w debacie były dostępne na stronie internetowej  
oraz rozesłane do sołtysów, można je było również pobrać z Urzędu 

Gminy.  
Do wczoraj takie zgłoszenie nie wpłynęło. 

 
Przewodnicząca poprosiła Radnych o zabieranie głosu w debacie. 

Wobec braku głosów w debacie Przewodnicząca zamknęła debatę nad 

Raportem o stanie Gminy Wąwolnica. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wąwolnica wotum zaufania. 

 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała,  

że był on opiniowany na Komisji Budżetu /…/oraz Komisji Spraw 

Społecznych, w związku z tym Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie 

opinii w/w Komisji Stałych. 

Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego 

posiedzenia, która poinformowała, że projekt uchwały. został pozytywnie 

zaopiniowany przez obie komisje. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, następnie odczytała treść uchwały  

i zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wąwolnica wotum 
zaufania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz 

Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 
Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Bieniek 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIV/174/21 udzielenia 

Wójtowi Gminy Wąwolnica wotum zaufania została podjęta. 
 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2020 rok. 

 
Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały oraz pełne 

Sprawozdanie wraz z informacją o stanie mienia komunalnego otrzymali 
Radni w materiałach. Sprawozdanie zostało ponadto przekazane do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w celu wydania opinii.  
Sprawozdania były omawiane na specjalnym wspólnym posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Finansów i inwestycji i gospodarki mieniem komunalnym 
i Komisji Spraw Społecznych, Oświaty , Gospodarki Przestrzennej 

Rolnictwa i Ochrony środowiska.  
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020 rok było też przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, która podjęła uchwałę w  sprawie opinii  
o wykonaniu budżetu Gminy i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. Uchwała została 

przesłana do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie oraz  złożona  
do Przewodniczącej.  

 
Przewodnicząca odczytała uchwały RIO i Komisji Rewizyjnej. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję 
Spraw Społecznych. 

 
Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą wspólnego posiedzenia komisji  

o przedstawienie opinii. 
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Przewodnicząca obrad komisji Dorota Kolibska przekazała, że obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 

odczytała projekt uchwały i przeprowadziła głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz 

Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Bieniek 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIV/175/21 rozpatrzenia  
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2020 rok została podjęta. 
 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. 

 
Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach, poznali również 

stanowisko Komisji Rewizyjnej.  
Przewodnicząca odczytała  stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję 

Spraw Społecznych. 
Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia  komisji Dorota Kolibska 
poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Głos zabrał Radny Dariusz Guzek, który podkreślił, że Wójt wszystko, 

co robi, robi zgodnie z prawem i  życzyliby sobie aby było tak dalej. 

Wójt otrzymał gratulacje. 
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Następnie głos zabrał Wójt, który podziękował za zaufanie i wyraz 

poparcia jego działań poprzez głosowanie. Nigdy nie ma pewności  

jak takie głosowanie przebiegnie, jak odbierane są działania. Podkreślił,  

że na sukces wpływa praca wielu osób, jest to praca zespołowa. Wójt 

wymienił niektóre z nich a następnie podziękował wszystkim, którzy 

pracują na rzecz gminy.  

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji- Dorota Kolibska  

przekazała, że obie komisje pozytywie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 
odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz 

Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Bieniek 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIV/176/21 w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wąwolnica z tytułu wykonania 
budżetu za 2020 r. została podjęta. 

 

O godz. 11.00 Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. 
O godz. 11.20 wznowiła obrady. Kworum zostało zachowane. 

 
 

 
Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wąwolnica na 2021 rok. 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że był  
on opiniowany na komisji budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych,  
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w związku z tym Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii w/w 

Komisji Stałych. 
Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego 

posiedzenia, która poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2021 r. został pozytywnie zaopiniowany przez obie 
komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , 
odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Wąwolnica na 2021 rok.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 
Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, 

Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 
Rafał Woś, Ewa Żybura 

 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIV/177/21 w sprawie w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2021 rok została podjęta. 

 
Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. 
 

 

Do Rady Gminy wpłynął wniosek mieszkańca w sprawie wezwania  
do ugody i kontynuacji budowy zbiornika wody przez Gminę Wąwolnica. 

Wniosek został przekazany do Komisji Skarg Wniosków i Petycji która 
wypracowała stanowisko dotyczące wyżej wymienionego wniosku. 

Stanowisko wraz z projektem uchwały zostało przekazane radzie  
i opiniowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu …. I Komisji 

Spraw Społecznych …. 
 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przekazała, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 

odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, 
Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIV/178/21 w sprawie 
przekazania wniosku według właściwości została podjęta. 

 
Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. 

Przewodnicząca przypomniała, ze do  Rady Gminy wpłynął wniosek  

w sprawie rozwiązania problemu dojazdu do posesji w Celejowie. Wniosek 

został przekazany do Komisji Skarg Wniosków i Petycji która wypracowała 

stanowisko dotyczące wyżej wymienionego wniosku. Stanowisko  

wraz z projektem uchwały zostało przekazane radzie i opiniowane  

na wspólnym posiedzeniu. 

Proszę Przewodniczącą o opinię 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji- Dorota Kolibska  

przekazała, że obie komisje pozytywie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz 
Szyszka, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Bieniek, Elżbieta Tomaszewska 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIV/179/21 w sprawie 
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przekazania wniosku według właściwości została podjęta. 

 
 

Ad 13. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

 
Przewodnicząca poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani żadne zapytanie na piśmie. Zapytała, czy ktoś  
z Radnych chce złożyć  teraz  interpelację albo zapytanie na piśmie. Radni 

nie zgłosili interpelacji ani zapytań na piśmie. 
 

 
Ad 14. Wolne wnioski, pytania i informacje . 

 
 Radny D. Guzek interweniował w sprawie nieskoszonych poboczy 

wzdłuż dróg powiatowych, min. Karmanowice – Łopatki – Drzewce, 
zwrócił również uwagę na nieodebrane śmieci po akcji sprzątania. 

-Wójt poinformował, że takie zlecenie przekazał Powiatowi,  
jest to robione sukcesywnie, zadeklarował, że jeszcze raz 

skontaktuje się z zarządem Dróg Powiatowych w tej sprawie. 

Odnośnie śmieci, to dziś jest ostatni dzień na odbiór i zostaną one 
dziś odebrane. 

 Radny A. Bieniek pytał, kiedy zostaną usunięte usterki na budynku 
Urzędu Gminy 

- Wójt poinformował, że zobowiązał wykonawcę do wykonania 
poprawek. Częściowo zostało to już wykonane, Zostały poprawione 

rynny. Reszta zostanie to wykonana w najbliższym czasie,  
tym bardziej że wchodzą na kolejny plac budowy. Wójt uczulił 

właściciela Probatusa, żeby nie było takiej sytuacji, że nie skończyli 
jednej a już wchodzą na kolejną budowę.  

 Wójt odniósł się również do kwestii poruszanej na ostatniej komisji 
dotyczącej parkingu w Rynku. W porozumieniu z sołtysem 

Wąwolnicy ustalili, że zostanie on utwardzony w ramach Funduszu 
Sołeckiego. 

 Radna P. Marczak zadała pytanie odnośnie PSZOK –a, czy będzie  

on nadal funkcjonował w dotychczasowym miejscu, czy może  
nie, oraz czy będzie poprawa wizualna wejścia do pomieszczenia,  

w którym odbywają się zebrania. Czy są już jakieś decyzje 
odnośnie przeniesienia i ewentualne miejsce i terminy. 

 Wójt wyjaśnił, ze dotychczasowa lokalizacja musi być utrzymana 
dlatego, że takie miejsce musimy mieć na terenie gminy. Estetyka 

będzie poprawiana. Pojawią się w najbliższym czasie elementy 
zieleni. Brama już jest, Cały czas jest poprawiana estetyka. 

Konkluzja Radnych z ostatniej komisji była taka, żeby iść w  stronę 
zaadoptowania terenu przy oczyszczalni pod PSZOK, najpierw 

musimy ten plac uporządkować. Wójt poinformował, że nie weszli 
tam jeszcze ponieważ  spadkobierczyni po tej Pani jeszcze  

nie zabrała wszystkich rzeczy. Wciągu najbliższych dni zamierza 
tego dokonać. Dopiero wtedy będziemy mogli tam działać 
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swobodnie i zabezpieczyć to miejsce żeby nikt nieporządany  

się tam nie pojawił. Jak uzyskamy zgodę, będziemy mieli plan  
na to, bo jest to spora inwestycja. Utworzenie PSZOK –a, z tym 

wiąże się pewien proces. Trzeba będzie to dobrze zaplanować. 

 Przewodnicząca poinformowała, że do Rady wpłynęło pismo- list 
otwarty Międzynarodowej Koalicji dla ochrony Polskiej Wsi  

w sprawie szczepień. Pismo otrzymali Radni na tablety. 
Przewodnicząca poprosiła, żeby się z nim zapoznać.  

 Przewodnicząca zapoznała Radnych z terminami najbliższych 
posiedzeń i sesji.  17.06. godz. 14 Komisja wyjazdowa. 24.08 

wspólne posiedzenie Komisji, 26.08 – sesja. Przewodnicząca 
zaprosiła również Radnych na szkolenie, które odbędzie się 24.06. 

o godz. 11.  

 

Ad 15. Zamknięcie sesji 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca słowami „zamykam 

XXIV posiedzenie Sesji  Rady Gminy Wąwolnica” o godz. 11.50 zakończyła 

obrady. 

Protokołowała : Joanna Paciejewska  

……………………………………………………………  

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica 

……………………………………………………………….. 

  

 

 

 
 

 


